
 
Protokół Nr 13/2015 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej  
odbytego w dniu 24 sierpnia 2015 r. 

 
 
Obecni wg załączonej listy. Posiedzenie rozpoczęto o godz. 1200. 
Miejsce obrad: Biuro Rady Miejskiej. 
Tematyka komisji: 

1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Przyjęcie protokołu nr 11 i 12 z posiedzenia komisji. 
3. Rozpatrzenie skargi. 
4. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał na X Sesję Rady Miejskiej. 
5. Sprawy różne. 
6. Zamknięcie posiedzenia. 

 
Przebieg Komisji był następujący: 
 
Ad 1. 
Posiedzenie komisji otworzył i prowadził Przewodniczący Komisji - Daniel Glinka. Przywitał 
Burmistrza Miasta - Krzysztofa Bagińskiego, Zastępcę Burmistrza - Małgorzatę Stachowiak, 
Sekretarza Miasta – Piotra Janowskiego, Panią Czesławę Łaskarzewską-Świtalską oraz 
członków komisji.  
 
Ad 2. 
Przewodniczący Komisji z uwagi na nieobecność radnego T. Strząbały zaproponował 
przełożenie tego punktu na kolejne posiedzenie komisji.  
Przegłosowano: 
Za – 4(jednogłośnie). W wyniku głosowania komisja przyjęła powyższą propozycję.  
 
Ad3.  
Przewodniczący Komisji - przywitał Panią Czesławę Łaskarzewską-Świtalską, która złożyła 
skargę. Zapytał, czy chce zabrać w tej sprawie głos.  
Pani Cz. Łaskarzewska-Świtalska – powiedziała, że w tym rejonie miasta wybudowała się 
w 1978r. i nie było tam drogi. Miała też tam garaż wyposażony w prąd i wodę, ale kazano go 
wyburzyć, ponieważ powiedziano, że będzie w tym miejscu budowana droga. Minęło już tyle 
lat, a drogi jak nie było tak nadal nie ma. Gdy prowadziła zakład to nie musiała z tamtej 
strony wychodzić. Obecnie musi korzystać z drogi od tamtej strony, gdzie jest błoto i pełno 
kurzu. Mieszka tam już ponad 36 lat, a za grunt płaci bardzo dużo. Zapytała, czy ktoś z 
Państwa widział tę drogę. 
Burmistrz Miasta – odpowiedział, że tak. Był tam tydzień temu.  
Sekretarz Miasta – powiedział, że ta skarga ponownie trafiła do Wojewody. Skarga została 
przez Panią Łaskarzewską-Świtalską złożona w listopadzie 2014r. do Wojewody i wówczas 
dotyczyła trzech spraw. Pierwsza sprawa dotyczyła wandalizmu w obrębie ul. Lindego, drugi 
temat dotyczył liści zalęgających w rynnie budynku należącego do Pani Łaskarzewskiej-
Świtalskiej, które spadały z drzew rosnących przy Komendzie Powiatowej Policji. W tym 
temacie Miasto pomagało, jeśli chodzi o przycięcie tych drzew. Sprawy związane z tymi 
drzewami należałoby zgłosić do komendanta. Trzeci temat dotyczył stanu nawierzchni drogi 
przy ul. Matejki. Uznano, że część tej drogi zostanie wpisana do inwestycji. Na komisji 
wyjaśniał, że w najbliższym czasie będziemy przystępować do opracowania projektu 
technicznego, takiego ciągu pieszego łączącego ul. Młynarską poprzez ścieżkę Poetów, aż do 
stadionu. W ramach tego projektu także zostanie uwzględniona część ul. Matejki. Ten projekt 
został zlecony i jest przygotowywany. W ramach tego projektu zostanie przygotowana 
koncepcja ul. Matejki. W ubiegłym roku Rada Miejska uznała tę skargę za bezzasadną. My z 
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zapisanych zadań się wywiązujemy. Uważa, że skarga ta już raz została uznana za bezzasadną 
i powinniśmy w związku z tym odstąpić od jej rozpatrzenia.  
Burmistrz Miasta – powiedział, że rozumie rozgoryczenie naszych mieszkańców. Taka 
sytuacja w naszym mieście istnieje od kilku lat i my staramy się systematycznie ją zmieniać. 
W mieście mamy ok. 16 km takich dróg do utwardzenia. Uważa, że będzie to niekończąca się 
historia dla naszego miasta i okolicy, ponieważ przybywa nowych terenów, gdzie ludzie 
kupują nieruchomości gruntowe. Geodezyjnie droga istnieje a tak naprawdę to jej nie ma.  
W tej perspektywie finansowania z Unii Europejskiej na te cele nie było. W przyszłym roku 
mają być z Unii środki finansowe na ścieżki rowerowe i myśli, że także na te drogi. Nie czuje 
się odpowiedzialny za taki stan rzeczy i przez jedną kadencję nie uda się wszystkiego 
załatwić.  
Pani Cz. Łaskarzewska-Świtalska – powiedziała, że rozebraliście mi garaż, bo mówiliście, 
że będzie droga. Ma na to stosowne dokumenty. Było to ponad 10 lat temu.  
Burmistrz Miasta – odpowiedział, że nic o tym nie wie i to sprawdzi oraz sprawdzi, czy 
garaż został postawiony legalnie.  
Przewodniczący Komisji – zapytał Panią Łaskarzewską-Świtalską jak odnosi się do 
informacji przedstawionej przez Sekretarza Miasta, że jest opracowywany stosowny projekt. 
Pani Cz. Łaskarzewska-Świtalska – powiedziała, że nie wie czy ona tego dożyje.  
Burmistrz Miasta – powiedział, że zanim zacznie skarżyć się do Wojewody czy Marszałka 
to najpierw niech z nimi rozmawia i próbuje ustalić stan faktyczny, a Pani postąpiła inaczej. 
Najpierw napisała Pani skargę na mnie do Wojewody a później ją ponowiła. Ani razu Pani do 
mnie nie przyszła, aby porozmawiać w przedmiotowej sprawie.  
Pani Cz. Łaskarzewska-Świtalska – odpowiedziała, że dzwoniła do Sekretarza, a nie chciała 
zawracać głowy Burmistrzowi.  
Sekretarz Miasta – odpowiedział, że potwierdza, iż po pierwszej skardze było takie 
spotkanie z Panią Łaskarzewską-Świtalską i sądził, że sprawa została wyjaśniona, gdyż Pani 
powiedziała, że to pomyłka. Uznał, że temat został zamknięty i potwierdzeniem jego słów 
była podjęta przez Radę Miejską uchwała i załączone do niej uzasadnienie.  
Pani Cz. Łaskarzewska-Świtalska – powiedziała, że nie tyle hałasy jej przeszkadzają, co 
dewastacja np. powybijane kafelki.  
Radna B. Dragańska – powiedziała, że na temat tych hałasów rozmawiała z Panem 
Burmistrzem, który jej obiecał, że po modernizacji na komendzie będzie założona kamera.  
Przewodniczący Komisji – zapytał Panią Łaskarzewską-Świtalską, czy nadal podtrzymuję tę 
skargę.  
Pani Cz. Łaskarzewska-Świtalska – odpowiedziała, że chce mieć drogę i nic więcej.  
Przewodniczący Komisji – odpowiedział, że wszyscy rozumieją Pani sytuację. Projekt jest w 
opracowaniu. Są chęci i czekamy na środki finansowe na ten cel.  
Burmistrz Miasta – powiedział, że procedury unijne przeciągają się i prawdopodobnie w 
przyszłym roku będziemy mieli jakieś umowy. Wspólnie z Koszalinem i Kołobrzegiem 
jesteśmy w takiej umowie, że na ten cel otrzymamy środki finansowe. Tylko teraz pojawia się 
pytanie, kiedy to będzie. Położenie tam płyt kosztuje tyle samo, co ułożenie polbruku, więc 
jest to bez sensu.  
Zastępca Burmistrza – zapytała, czy istnieje jakaś, chociaż jedna sprawa, za którą Pani 
chciałaby podziękować Burmistrzowi.  
Pani Cz. Łaskarzewska-Świtalska – odpowiedziała, że do Urzędu nic nie ma. Zazwyczaj 
załatwiać sprawy przychodził mąż. Nic złego nie może powiedzieć. Współpracowała z 
Miastem, pomagała niewidomym.  
Zastępca Burmistrza – powiedziała, że pamięta trudną sytuację, w jakiej się Pani znalazła, 
gdy nie miała prądu. Załatwiliśmy to najszybciej jak mogliśmy.  
Pani Cz. Łaskarzewska-Świtalska – odpowiedziała, że bardzo dziękuje Miastu za pomoc, 
gdyż prawie miesiąc czasu była bez prądu. Jednakże została wprowadzona swego czasu w 
błąd, gdyż nie ma garażu, ale nie ma i drogi.  
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Burmistrz Miasta – powiedział, że priorytetem jest odnowienie centrum Miasta i to staramy 
się realizować. Myśli, że o to, co Pani Łaskarzewska-Świtalska pytała mogłoby zacząć się w 
2016 r.  
Przewodniczący Komisji – powiedział, że są chęci i plany. W związku z zaproponował 
wycofanie skargi. 
Pani Cz. Łaskarzewska-Świtalska – odpowiedziała, że teraz jest już za późno, bo poszło to 
już do Wojewody.  
Przewodniczący Komisji – powiedział, że można napisać, że na Komisji Rewizyjnej 
zorganizowano takie spotkanie z Panią i złożoną skargę Pani wycofała.  
Pani Cz. Łaskarzewska-Świtalska – odpowiedziała, że się zgadza. Jeszcze raz potwierdza, 
że wycofuje skargę i czeka na realizację sprawy.  
 
Ad4. 
Rozpatrzono i zaopiniowano następujące projekty uchwał: 

a) w sprawie nadania nazwy ulicy w Białogardzie, 
Projekt przedstawiła Naczelnik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami –  
B. Szulakiewicz. Wyjaśniła, że w wyniku podziału została wydzielona droga. Nowa 
nazwa ulicy została nadana z zachowaniem tematycznie podobnych nazw sąsiednich 
dróg publicznych oraz przeznaczenia przyległych do nich terenów. Nadaje się jej 
nazwę „Kamili Skolimowskiej”. 
Przewodniczący Komisji - zapytał, czy są pytania bądź uwagi do powyższego 
projektu uchwały. Jeżeli nie to poddaje go pod głosowanie.  
Przegłosowano: 
Za – 4(jednogłośnie). 

b) w sprawie zasad i trybu korzystania z cmentarzy komunalnych,  
 Projekt przedstawił Burmistrz Miasta – K. Bagiński. Powiedział, że przedłożony 

projekt regulaminu ustala normy obowiązujące na cmentarzach komunalnych dla jego 
użytkowników. Określa zasady, zachowania oraz procedurę związaną z chowaniem 
zmarłych, a także budową nagrobków i utrzymaniem grobów. W regulaminie nie 
należy zamieszczać zapisów, które uregulowane są w ustawie.  
 Przewodniczący Komisji - zapytał, czy są pytania bądź uwagi do powyższego 
projektu uchwały. Jeżeli nie to poddaje go pod głosowanie.  
Przegłosowano: 
Za – 4(jednogłośnie). 

c) w sprawie podjęcia przez Miasto Białogard realizacji przedsięwzięcia pod nazwą 
„Remont  budynku mieszkalnego przy ul. Piłsudskiego 9A w Białogardzie”, 
Projekt przedstawił Burmistrz Miasta – K. Bagiński. Powiedział, że przedmiotowy 
budynek zlokalizowany jest na obszarze śródmieścia i wpisany jest do rejestru strefy 
A ochrony konserwatorskiej. Na prace remontowe udzielona zostanie dotacja z 
budżetu Państwa w wysokości 320.310,00 zł na zapewnienie dwóch lokali 
mieszkalnych repatriantom. Budynek został zaprojektowany przez architekta UTECH.  
 Przewodniczący Komisji - zapytał, czy są pytania bądź uwagi do powyższego 
projektu uchwały. Jeżeli nie to poddaje go pod głosowanie.  
Przegłosowano: 
Za – 3, przeciw – 0, wstrzymało się – 1. 

d) zmieniająca uchwałę w sprawie zasad udzielania przez Radę Miejską dotacji na prace 
konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do 
rejestru zabytków, 

 Projekt przedstawił Burmistrz Miasta – K. Bagiński. Powiedział, że  
w naszym mieście najważniejsze zabytki to parafie. Trzeba zmienić zapisy w uchwale 
i wprowadza się zapis, że wnioski o udzielnie dotacji składa się do Rady Miejskiej za 
pośrednictwem Burmistrza.  
Przewodniczący Komisji - zapytał, czy są pytania bądź uwagi do powyższego 
projektu uchwały. Jeżeli nie to poddaje go pod głosowanie.  
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Przegłosowano: 
Za – 3, przeciw – 0, wstrzymało się – 1. 

e) w sprawie zmian w podziale miasta Białogard na stałe obwody głosowania, 
 Projekt przedstawił Burmistrz Miasta – K. Bagiński. Powiedział, że praktycznie 

się nic nie zmienia tylko trzeba dopisać nazwy ulic. 
Przewodniczący Komisji - zapytał, czy są pytania bądź uwagi do powyższego 
projektu uchwały. Jeżeli nie to poddaje go pod głosowanie.  
Przegłosowano: 
Za – 4(jednogłośnie). 

f)  w sprawie zmiany granic okręgów wyborczych dla wyboru Rady Miejskiej Białogardu, 
Projekt przedstawił Burmistrz Miasta – K. Bagiński. Powyższy projekt uchwały 
jest konsekwencją poprzedniego projektu uchwały. 
Przewodniczący Komisji - zapytał, czy są pytania bądź uwagi do powyższego 
projektu uchwały. Jeżeli nie to poddaje go pod głosowanie.  
Przegłosowano: 
Za – 4(jednogłośnie). 

g) w sprawie utworzenia odrębnych obwodów głosowania w zakładzie opieki zdrowotnej 
i domach pomocy społecznej w Białogardzie w wyborach do Sejmu Rzeczypospolitej 
Polskiej i do Senatu Rzeczypospolitej Polskiej, zarządzonych na dzień 25 
października 2015 r., ustalenia ich numerów, granic oraz siedzib obwodowych komisji 
wyborczych, 
Projekt przedstawił Burmistrz Miasta – K. Bagiński. Powiedział, że odrębne 
obwody głosowania w zakładach opieki zdrowotnej i domach pomocy społecznej 
muszą być dla każdych wyborów tworzone na nowo uchwałą Rady Miejskiej.  
 Przewodniczący Komisji - zapytał, czy są pytania bądź uwagi do powyższego 
projektu uchwały. Jeżeli nie to poddaje go pod głosowanie.  
Przegłosowano: 
Za – 4(jednogłośnie). 

h) w sprawie stawek opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, 
Projekt przedstawiła Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska – M. Barcicka. 
Powiedziała, że odwrócono zasadę preferowania sposobu odbierania odpadów 
komunalnych – dotychczas rada gminy określała niższe stawki opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi, jeżeli odpady komunalne są zbierane i 
odbierane w sposób selektywny, a po nowelizacji rada gminy określa wyższe stawki 
opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, jeżeli nie są w sposób selektywny 
zbierane i odbierane. Ustalono dwie wysokości stawki opłat za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi: - w wysokości 11, 50 zł miesięcznie od każdego mieszkańca 
zamieszkującego daną nieruchomość, jeżeli odpady są zbierane i odbierane w sposób 
selektywny, - w wysokości 19, 50 zł miesięcznie od każdego mieszkańca 
zamieszkującego daną nieruchomość, jeżeli odpady nie są zbierane i odbierane w 
sposób selektywny, które są zgodne z zapisami ustawy, gdyż ustalane przez radę 
gminy stawki nie mogą być wyższe od maksymalnych stawek opłat. W przypadku 
ustalenia stawki opłaty od przeciętego dochodu rozporządzalnego na 1 osobę ogółem 
(1340zł), - co w przeliczeniu wynosi 26, 80 zł. Zgodnie z interpretacją przepisów 
ustawy opublikowaną przez Ministerstwo Środowiska Departament Gospodarki 
Odpadami, zbieranie i kompostowanie odpadów ulegających biodegradacji na 
nieruchomości przez jej właściciela nie wpływa na wysokość opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi. Wobec powyższego w projekcie uchwały 
wycofano trzecią stawkę opłaty w wysokości 11 zł miesięcznie, od każdego 
mieszkańca zamieszkującego daną nieruchomość, jeżeli odpady są zbierane i 
odbierane w sposób selektywny a odpady ulegające biodegradacji są zbierane na 
nieruchomości właściciela i przez niego zagospodarowywane poprzez 
kompostowanie, - jako niezgodną z przepisami ustawy. Uwzględniono konieczność 
ustalenia stawek opłaty w przypadku, w którym właściciele nieruchomości 



 5

wytwarzają odpady nieregularnie, sezonowo. Stawki te w Białogardzie dotyczą 
wyłącznie nieruchomości wykorzystywanych przez część roku na cele rekreacyjno-
wypoczynkowe – na cele rodzinnych ogrodów działkowych. Uzupełniono ustalone 
uchwałą stawki opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi od właścicieli 
nieruchomości, na których nie zamieszkują mieszkańcy, a powstają odpady 
komunalne o stawki za pojemnik o pojemności 550 litrów, ponieważ przedsiębiorca 
odbierający odpady od właścicieli nieruchomości na terenie miasta wyposażył już 
kilka nieruchomości w pojemniki o takiej pojemności, a w obowiązującej uchwale nie 
została ustalona stawka opłaty za taki pojemnik. Przedłożony projekt uchwały w 
sprawie opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi spełnia wymogi określone 
w ustawie.  
Przewodniczący Komisji - zapytał, czy są pytania bądź uwagi do powyższego 
projektu uchwały. Jeżeli nie to poddaje go pod głosowanie.  
Radny A. Wegner – zapytał, czy są przewidziane dla rodzin wielodzietnych jakieś 
bonifikaty za odprowadzanie odpadów komunalnych. 
Naczelnik Wydziału – odpowiedziała, że jest tylko jedna możliwość dla osób 
korzystających z pomocy społecznej.  
Radny A. Wegner – powiedział, że w budynkach mieszkalnych przy ul. Podlaskiej i 
Leśnej pojawił się problem z gromadzeniem odpadów komunalnych. Jest utrudniony 
dojazd dla pojazdu odbierającego odpady. Zapytał, czy byłaby możliwość 
zlokalizowania w jednym miejscu zbierania odpadów.  
Naczelnik Wydziału – odpowiedziała, że może być jedno wspólne miejsce, jedna 
wspólna pergola. Miasto organizuje odbiór odpadów, a nie odpowiada za ich 
gromadzenie.  
Burmistrz Miasta – odpowiedział, że ten problem zostanie rozwiązany w tym 
rejonie, gdyż ta ulica zostanie utwardzona.   
Przegłosowano: 
Za – 3, przeciw – 0, wstrzymało się – 1. 

i) w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania 
odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych 
odpadów, w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi, 
Projekt przedstawiła Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska – M. Barcicka. 
Powiedziała, że projekt powiela zapisy ujęte w regulaminie oraz wprowadzono pewne 
autopoprawki. Zmianie uległa nowelizacja ustawy, która wprowadziła konieczność 
uzupełnienia wymienionej uchwały o zapisy określające tryb i sposób zgłaszania przez 
właścicieli nieruchomości przypadków niewłaściwego świadczenia usług przez 
przedsiębiorcę odbierającego odpady komunalne oraz dopuszczalność zróżnicowania 
częstotliwości odbierania odpadów od właścicieli nieruchomości. Ponadto obowiązek 
opiniowania projektu uchwały przez państwowego inspektora sanitarnego.  
Przewodniczący Komisji - zapytał, czy są pytania bądź uwagi do powyższego 
projektu uchwały. Jeżeli nie to poddaje go pod głosowanie.  
Przegłosowano: 
Za – 4(jednogłośnie). 

j) w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie miasta Białogard, 
Wniesiono poprawkę: wykreślić pkt 8 str 7 rozdział IV. 
Projekt przedstawiła Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska – M. Barcicka. 
Powiedziała, że w regulaminie jest dużo zmian takich kosmetycznych. Część wynika z 
orzecznictwa oraz część wynika z nowelizacji ustawy o utrzymaniu czystości. Zmianie 
uległa segregacja odpadów. Regulamin został zaopiniowany przez Powiatowego 
Inspektora Sanitarnego. Zmianie uległa także częstotliwość odbioru makulatury.  
Przewodniczący Komisji - zapytał, czy są pytania bądź uwagi do powyższego 
projektu uchwały. Jeżeli nie to poddaje go pod głosowanie.  
Przegłosowano: 
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Za – 4(jednogłośnie). 
Przegłosowano projekt uchwały wraz z poprawką:  
Przegłosowano: 
Za – 4(jednogłośnie). 

k)  w sprawie  terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi, 
Projekt przedstawiła Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska – M. Barcicka. 
Powiedziała, że w projekcie uchwały został ustalony termin uiszczania opłaty stawki 
ryczałtowej dla nieruchomości, na których znajdują się domki letniskowe lub innych 
nieruchomości wykorzystywanych na cele rekreacyjno-wypoczynkowe.  
Przewodniczący Komisji - zapytał, czy są pytania bądź uwagi do powyższego 
projektu uchwały. Jeżeli nie to poddaje go pod głosowanie.  
Przegłosowano: 
Za – 3, przeciw – 0, wstrzymało się – 1. 

l) w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości oraz warunków i trybu 
składania deklaracji za pomocą środków komunikacji elektronicznej, 
Projekt przedstawiła Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska – M. Barcicka. 
Powiedziała, że w projekcie określono trzy odrębne wzory deklaracji o wysokości 
opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składane przez właścicieli 
nieruchomości: 1) na której zamieszkują mieszkańcy, 2) na której nie zamieszkują 
mieszkańcy, a powstają odpady, 3) która w części stanowi nieruchomość, na której 
zamieszkują mieszkańcy, a w części nieruchomość, na której nie zamieszkują 
mieszkańcy, a powstają odpady komunalne. Burmistrz Miasta zawiadamia właściciela 
nieruchomości o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi.  
Przewodniczący Komisji - zapytał, czy są pytania bądź uwagi do powyższego 
projektu uchwały. Jeżeli nie to poddaje go pod głosowanie.  
Przegłosowano: 
Za – 3, przeciw – 0, wstrzymało się – 1. 

ł)  w sprawie nadania imienia stadionowi miejskiemu w Białogardzie, 
Projekt przedstawił Burmistrz Miasta – K. Bagiński. Powiedział, że jest to 
inicjatywa działaczy sportowych. Jest zgoda rodziny Pana Młynarczyka na nadanie 
imienia.  
Przewodniczący Komisji - zapytał, czy są pytania bądź uwagi do powyższego 
projektu uchwały. Jeżeli nie to poddaje go pod głosowanie.  
Przegłosowano: 
Za – 4(jednogłośnie). 

m) w sprawie powołania zespołu do zaopiniowania kandydatów zgłoszonych na ławników 
do Sądu Rejonowego w Białogardzie,  
Komisja nie rozpatrywała i nie opiniowała powyższego projektu uchwały.  

n)  o zmianie uchwały budżetowej na rok 2015, 
Przedstawiła Zastępca Skarbnika Miasta – D. Dankowska. Powiedziała, że w 
uchwale o zmianie uchwały budżetowej zwiększamy dochody o kwotę 30.000,00 zł 
tytułem wpływów z przekształcenia prawa użytkowania wieczystego w prawo 
własności w rozdziale 70005 § 0760 oraz wpływy z tytułu opłat za zajęcie pasa 
drogowego o kwotę 150.000,00 zł w rozdziale 75618 § 0490. Zwiększenia te 
wprowadzamy w związku ze zwiększeniem planowanego wykonania tych dochodów. 
Zwiększamy również część oświatową subwencji ogólnej, czyli rozdział 75801 § 2920 
o kwotę 53.524,00 zł w związku ze zwiększeniem tej subwencji przez Ministerstwo 
Finansów z przeznaczeniem kwoty 25.000,00 zł na wyposażenie gabinetów 
profilaktyki zdrowotnej w szkołach podstawowych i gimnazjach o kwoty 28.524,00 zł 
na wyposażenie w sprzęt szkolny i pomoce dydaktyczne szkół podstawowych 
prowadzących edukację włączającą. Kwota zwiększenia dochodów ogółem wynosi 
223.524,00 zł. W planie wydatków zmniejszamy o kwotę 143.152,31 zł wydatki na 
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„Termomodernizację kotłowni w obiekcie użyteczności publicznej – Szkole 
Podstawowej Nr 3 w Białogardzie w rozdziale 90095 § 6050 oraz zwiększamy 
wydatki: - o kwotę 70.652,31 zł na „Przebudowę i modernizację ulic w mieście” w 
rozdziale 60016 § 6050, - o kwotę 80.000,00 zł na „Modernizację budynku przy ul. 
Przejazdowej na cele mieszkaniowe” w rozdziale 70005 § 6050, - o kwotę 56.000,00 
zł na „Modernizację budynków i lokali komunalnych” w rozdziale 70005 § 6050,  
- o kwotę 24.000,00 zł na Fundusz Wsparcia Policji w rozdziale 75405 § 3000,  
- o kwotę 53.524,00 zł na zwiększenie planów finansowych szkół podstawowych i 
gimnazjów w rozdziałach 80101, 80110 i 80149 w związku ze zwiększeniem 
subwencji oświatowej, - o kwotę 100.000,00 zł na dofinansowanie prac remontowych 
i konserwatorskich obiektów zabytkowych. Kwota zwiększenia wydatków ogółem 
wynosi 223.524,00 zł. Zmiany planów dochodów i wydatków nie zmieniają wyniku 
budżetu na 2015r.  
Przewodniczący Komisji - zapytał, czy są pytania bądź uwagi do powyższego 
projektu uchwały. Jeżeli nie to poddaje go pod głosowanie.  
Przegłosowano: 
Za – 3, przeciw – 0, wstrzymało się – 1. 

o) w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Białogard. 
Przedstawiła Zastępca Skarbnika Miasta – D. Dankowska. Powiedziała, że zmiany 
wartości w wieloletniej prognozie finansowej Miasta wynikają ze zmian w budżecie 
Miasta za okres od ostatniej zmiany wieloletniej prognozy finansowej.  
Przewodniczący Komisji - zapytał, czy są pytania bądź uwagi do powyższego 
projektu uchwały. Jeżeli nie to poddaje go pod głosowanie.  
Przegłosowano: 
Za – 3, przeciw – 0, wstrzymało się – 1. 

 
Ad5. 
Radny A. Wegner – zgłosił wniosek, aby przeprowadzić kontrolę legalności umieszczenia w 
pasie drogowym urządzeń infrastruktury technicznej niezwiązanej z potrzebami zarządzania 
drogami lub potrzebami ruchu drogowego. 
Powyższy wniosek Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie. 
Przegłosowano: 
Za – 3, przeciw – 0, wstrzymało się - 1. Wniosek skierowano do Burmistrza Miasta.  
Burmistrz Miasta – odpowiedział, że już drugą kadencję trwa wyjaśnianie tej sprawy z 
Białogardzką Spółdzielnią Mieszkaniową. Dano czas na zalegalizowanie tej sprawy, a 
kadencja minęła i nic dotychczas nie zrobiono. Przy wykonywaniu robót drogowych 
wychodzą kłopoty z siecią kablową. Tym tematem zajmuje się nadzór budowlany oraz 
mogłaby się też zająć Komisja Rewizyjna. Nie ma woli ze strony Spółdzielni Mieszkaniowej, 
aby to pozytywnie załatwić.  
Radna B. Dragańska – zwróciła się do Burmistrza o zorganizowanie spotkania mieszkańców 
wspólnoty z BTBS-em. Mieszkańcy chcieliby wiedzieć ile środków finansowych wpływa np. 
na fundusz remontowy, kiedy będą ocieplenia budynków.  
Burmistrz Miasta – odpowiedział, że z tym problemem musi zgłosić się konkretna 
spółdzielnia mieszkaniowa.  
 
Ad6. 
Po wyczerpaniu porządku posiedzenie komisji zakończono o godz.1355. 
 
Protokołowała: 
D. Holczewska - Szydłowska 

 
 
 

Przewodniczący Komisji: 
    
                /-/ Daniel Glinka 


